
Referat: forældrerådsmøde i Kosmonauten, Meinungsgade 13, 1. sal 
Dato: 25.08.2020, kl. 17:15-19:30 
Mødeleder: John  
Referent: Camillaroze 
Tilstede: Camille, Henrik, Signe, Camillaroze, Anja, John  
Afbud: Linda, Malin, Dorte, Marko, Christina  

 
Tid - min Dagsordenspunkter Drøftelsesform og 

ansvarlig for 
punktet 

Forudsætninger/ 
forberedelse/indhold 

referat   

5 Prioritering af 
dagsordenspunkter 

Evt. korte meddelelser    

5 Godkendelse af referat fra 
sidst  

Beslutning     

30 
 
 

Vores holdning til børn og 
digitale medier  

Drøftelse  Læs oplæg til vores retningslinjer  Vi havde en længere drøftelse om 
børnekultur og digitale medier 
samt hvordan vi forholder os til 
det i praksis. Det besluttedes at 
John retter til ud fra drøftelserne, 
og udsender inden næste møde, 
hvor vi endelig beslutter det. 
Efter mange drøftelser på 
forældrerådsmøder igennem de 
senere år, og efter flere 
henvendelser fra forældre over 
tid, besluttede vi, at 
Stjerneskuddets computer-cafe 
tages ned i løbet af efteråret for 
resten af skoleåret, hvor vi 
evaluerer på om den skal op igen. 
Et af argumenterne for at tage 
den ned, er, at den tager meget 
plads ift. at børnene kun må spille 
en begrænset antal minutter i 
løbet af ugen. 

 

20  Vi er nu en KKFO – og hvad 
betyder det 

Orientering/Drøftelse   Alle læser forældrerådets 
forretningsorden inden næste 
møde, og sammenholder det med 
retningslinjerne, som står skrevet 

 



i "Velkommen til forældrerådet i 
KKFO"(s.9) og medbringer noter 
til ændringer, som vi drøfter ved 
næste møde.  
Henrik er valgt ind i 
skolebestyrelsen.  
En af forældrerepræsentanterne i 
skolebestyrelsen skal vælges 
blandt forældrene i kkfoen af 
skolens forældrekreds, for at 
sikre kkfoens perspektiv ind i 
skolebestyrelsens drøftelser, hvor 
det er relevant. Valget afholdes i 
2022.  
John deltager ligeledes på 
skolebestyrelsesmøderne, når det 
er relevant.  
Der skal afholdes et årligt møde 
mellem kkfoens forældrerådet og 
skolebestyrelsen. 
Skolebestyrelsen skal udarbejde 
principper for samarbejdet 
mellem skole og kkfo.  

10 Nyt fra 
forældrerepræsentanterne 

Orientering  Forældrene synes at institutionen 
har været gode til at tackle de nye 
udfordringer med Corona, selv 
om nogle ting har været bøvlet, 
bl.a. at man ikke måtte komme 
ind på institutionen og tale med 
de voksne. 
Kommer der en pædagog med i 
skolebestyrelsen? John 
undersøger med Morten.  
Frustration over at nogen steder 
må man have legetøj med og på 
andre matrikler må man ikke 

 

20 Nyt fra institutionen  Orientering  Vi talte om hvordan vi havde 
struktureret det under Corona før 
og efter sommerferien, og 
hvordan børn, forældre og 

 



personale havde forholdt sig til. 
Vi synes at alle parter har været 
rigtig gode til at forholde sig til de 
nye måder at være sammen på. 
Der afholdes forældremøde på 
alle matriklerne tirsdag d.  
Vi afventer plan fra forvaltningen 
om hvordan og hvornår 
pædagogisk tilsyn skal foregå i år.  

5 Næste møde – dato og indhold Beslutning   
 

 Næste møde er torsdag d. 5/11.  
vi besluttede at udvide møderne 
fra til 17:15-20:00.  
Vi beslutter frittens 7 lukkedage 
for 2021 
Endelig beslutning af de tilrettede 
principper for børn og digital 
dannelse 

 

 Evt.  
 

  Camille, Henrik og Signe stiller op 
til forældreråd igen. Henrik stiller 
op for Kastaniehuset.  
 
Det er et ønske fra flere forældre 
at vi kun vedhæfter Pdf filer i 
Aula, da de er nemmere at åbne 
på en mobil end diverse docs 
formater.  
Det er et ønske at vi på aula 
adresserer afdelingernes mails til 
forældrene tydeligere; hvem er 
mailen til og fra.  

 

      
 
 
 


